
zÁprs zr, zasBnÁi,qí svlzxu ogci - REGIoN nor.Ní BERouNKA
(dáe jen ,,zápiso)

Císlo 1,12017

Den konárri M3.2aú
Místo konání Obec Všenory, Obecní úřad
přítomní starostové 11 - dle prezenční listiny
omluvení starostové 0

Neomluverrí starostové 0
Hosté: 6 (viz podrobnosti u bodu 2)
počet občanů 1

Ověřovatelé zápisu Mgr. Filip Kořínek,Ing. Zdeněk §eidler

Předsedající Madimírkabát
Zapisovatel zápisu vladimír kabát

1| Úvod - zahdiení veřeiného zasedání shromáždění starosíů svazku obcí -
Region DoIní Berounka

Předseda svazku Madimír Kabát zahájil shromažděni starostů ve 14:10 hodin. Přivítal
všechny přítomné na 1. letošním shromáždění starostu. Dále uvedl, že je přitomno il
zástupců Svazku obcí a tudížje schůze usnašeníschopná.
Dále předseda navrhl termín dalšiho jedniiní, a to na 24.5.7017 v Cernošicích od 14:00 hod.
Předsedající nawhl jmenovat ověřovatelem dnešního zápisu Mgr. Filipa Kořínka a Ing.
Zdeika Seidlera, zapisovatelem dnešního zápisu Vladimíra Kabáta

Přítomní byli vyzvárn, aby přednesli k náwhu námitky nebo připomínky.
Žaane námitky ani připomínky nebyly vmeseny.

Předsedajíci dal hlasovat o tomto náwhu usnesení:

Skrusm&ř,ďěgaí strsg,*stz? Svur§aa ahd - §eg,ť*m S*jleí Berswnlr* scírvaťe*§* .§e§i* svěš*vate§e

zápísa z ďne§x{§e* S§zrsxeigž.ďění starasťů Mg*l Fžlitrltl K*řirska * í*g. Zdeňka Seid§rra, a

{'snesení říslo í/í/2CIí7 h},lo schtáleno.

proiedndní númitek a návrhů k zópisu z minulěho shrolráždění sturostů so -
RDB

Předsedající vyrval přítomné kpřednesení pfipomínek nebo nrimitek kzápisu zminulého
Shromáždění staro§tů. Nebyly vzneseny žádné námitky,

Následně dal předsedající hlasovat o tomto návrhu usnesení:

k* z"*§ispyafuíe dnešnííra zapisa Y§* l"Éímírg. §ia{t*.tes

Yýsteďet< kias*váni: PRo L7

PRoT{ 0

ZT}§.ZEL §E 0



1.

2.

Sšes'r.r*zážáění st*yasÉež Svgzkes a&eí Řegítsn : *gť?Éí &euswszka s*tv*§a§e zápis z gnšsr*§ěšas

Sky*w áž.děsti slar*sť* kgrc arzóšs* r{lee 3#, ž 2" 2 8 1 §

{,,cpgese#/ ť:i s ě g ši § i2 * š 7 lsv{es s l: §av á§ e sl *.

Návrh pro eramu s hrom óždění starostů

Předsedající semámil přítomné s náwhem píogramu shromážděni starostu Svazku obcí -
Region Dolní Berounka, ktery byl řádně vyvěšen na úředních deskách Obecních úřadů
členských obci a na uřední desce Svazku obcí - Region Dolní Berounka.

Na programu §hromáždění starostů dne 16.3.20t7 jsou §rto body k projednání:

Úvod (vč. schválení zápisu z minulého shromáždění a schvdlení progralnu)
rnformativní ryróva př edsedy SO RDB :
- Úvodní semindř ,,Koncepce próce s nóvštěvnickou veřejruostí",jak nejlépe prezeníovat
hodnaty chráněné krajinné oblasti (CEKO) Česky kras
- smlouvy na příspěvlcy v roce 2a17 "Królovský průvod", "Svatá Ludmila 1100''
- pldnovaná schůzka s Ing. Věslavem Michatíkem, radním pro oblast hospodářského a
regionálního rozvaj e Středočeskěho kraj e.
Návrh na přijetí stanoviska SO RDB k zdruěru zrašení nájezdu na D4 v Jílovišti
Příspěvek k otúzce hlaku z nákladní železniční dopravy
- oldřich sládek, vykonný ředitel sdružení železničních nákladních dopraveů čR
- ztístupce odbotu dróžní a vodní dopravy Ministerstva dopruvy ČR
Růzhé
Diskuze
Závěr

Přítomní byli vyzváni, aby vznesli k předloženému náwhu a úpravám progíamu námitky či
připomínky. Předsedající z organizačních důvodů nawhnul bod č. 4 zařadít jako bod č.2 a bod
č.2 zaŤadit jako bod č.4. Dále nebyly vzneseny žádné připomínky ani námitky.
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2) příspěvek k otázce hlaku z ruókladní železniční dopraw

Tento bod byl zaŤazenna zélďadě žádosti o osobní vyjádření formou prezentace a diskuze
podané panem Oldřichem Sládkem, výkorrným ředitelem Sdružení železničních nákladních
dopravců ČR za jím nawžené účasti dalších technických odbornílru včetně zástupce odboru
drážni a vodní doprar,y Ministersfva dopravy ČR.

Předsedající pověřil ťtzenim tohoto bodu Mgr. Filipa Kořínka, iniciátora a kontaktní osobu
Společné ťyzvy starostů SO RDB, apožádal o lyhotovení návrhu dalšího postupu
s předložením k případnému projednáninapřištím Shromážděni starostu SO RDB.

Hosté přítomní k tonruto bodu:
Ministerstvo dopravy ČR
- ing. Luboš Knížek, zástapce ředitele Odboru drážni a vodní dopravy
- $s. Lukáš Soukup
SZDC
- Mgr. Bohumil Trávníček, oddělení životního prostředí
ŽBSXen (Sdružení železničníchnákladních dopravců)
- Oldřich Sládek, výkonný ředitel
- Petr Šimral, člen představenstva (současně zástupce dopraTmí společnosti METRANS)
- Mgr.Tomáš Tyll, právník

Úvodní příspěvky přednesli O. Sládek a F. Kořínek. F. Kořínek poděkoval přítomným
lrostům, že na společné stanovisko RDB aktiwě reagovali, a uvedl, že další reakcí na něj bylo
pozvátí ministra dopravy k osobnímu jednání $roběh|o 12,2.2017). Informoval o postoji
svazku obcí k problematice ve ďech rovinách
- v dlouhodobé rovině svazek podporuje ažádá o urychlení realizace přímého propojení Prahy
a Berouna pro dálkovou železniční dopravu a její vymístění z údolí Berounky
- ve středgědobé rovině svazek podporuje projekt rekonstrukce kati ě. 17I a posílení její
funkce příměstské tratě, se snížením negativních dopadů na jeji okolí a bez plošného použití
protihlukových stěn
- v krátkodobé rovině svazek žádá o urychlení a zýšení rozsahu investíc do výměny
technologií brzd nákladních vozů a další opatření k redukci vzniku hluku

Pan. Petr Šimral prezentoval možnosti omezení hluku na infrastruktrře i na vozovém parku.
Následné diskuze Ťlzené F. Kořínkem se postupně zúčastnili všichni přítomní hosté, viz
seznam výše, aněkteří starostové. Vybraná sdělení zprezentace anásledné diskuze:

o zástupce ŽpsNeo zdtlraznlli, že plně podporují snahu svazku obcí o budoucí
r,Trmístění dálkové dopravy mimo naše údolí.

r ke snížení hluku by přispělo nastavení rovnoměmé rychiosti na celé trati (dnes u
Řel.rric sníženo na 7 0 knrlh * bržďění a r ozjižděni zvyšuj e hladinu htuku)

. v současné době je nákladní doprava do Německa přes naší trať ekonomicky méně
výhodná, od Plzně dále je pouze jednokolejná ttať. Po případném dokončení nové
elektrifikované trati zPlzné přes Domažlice do Německa by mělo dojít knárustu
počtu nákladních vlakri až o 58 vlaku denně (do realizace je cca 20 let)

r Je potřeba dosáhnout politické shody hlaurích parlamentních stran na projektu
přímého propojení Prahy a Berouna

. současný projekt ,,koridorů" dostane Českou republiku pouze na úroveň, kde byla
západru Evropa před třiceti roky



' Od roku 2008 platí norma pro nově zaiazované nákiadní vozy. Dnes je asi 15% vozů
,,tichých", PoČet se zvyŠuje jen cca o 2,5oÁ ročně. Zhruba Yo vozového parku na nové
technologie brzd nelze předělat.

. Ewopská komise zatím neschválila dotační titul,
soukromým dopravcům spolufi nancována

ze kterého má být podpora

o Dnes po trati č. 17l jede v pruměru 24,5 náHadních vlaků denně, 141
r Pro snížení hlučnosti je důležité při rekonstrukci použít výhybky

srdcovkami
. Hluk působí i přejezdy - zvuková znamená
l Trať 171 proŠla poslední velkou rekonstrukcí při elektrifikaci v roce 1973
r Dominantní ČD Cargo aktuálně málměnibrzdy na300 vozech z celkových 11500
o Metrans nebude mít do konce roku 2019 žádný hlučný vuz
r U ostatních dopravců je cca 50''/o vozťt s tišší technologií brzd
o Tišši brzdy znamanaji pokles hluku až o 9dB, tj. na osminu hodnoty
o TiŠŠÍ vozy jsou provozně dražší, takže bonusy za jejich použití na dopravní cestě

nemusí nutně znamenat pro dopravce úsporu (závisí na výši, nastavení)
r F. Kořínek informoval o návrhu ministra dopravy, aby bylo mezi Ministerstvem,

StředoČeským krajem a svazkem obcí Region Dolní Berounka podepsáno společné
memorandum. V souČasné době F. Kořínek připravuje první návrh jeho znění.

Prezentace ŽBSNen byla vČetně dalších materiálů poslrytrruta v digitální formě k volnému
uveřejnění na webových stránkách SO RDB.

Předsedající předložil nazil<7adě vyhodnocení informace ze SO Mníšeckého regionu o
Plánovaných změnáchnakomrmikaciD| vúseku 8,7- 10,0kmnáwhnapřijetíipolečného
stanoviska SO RDB k záměru zrušení nájezdu na D4 v Jílovišti.
Přijaté stanovisko je nedílnou součástí tohoto zápisu jako PříIoha č. 1 a bud,e zasláno formou
dopisu na Ředitelství silnic a dálnic Praha, Na Pinkrácí 546156,140 00 praha - Nusle,
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- na z6diadé pozlánt AOP Česbý kras se předseda svazku zučastnil Úvodniho semináře

,,Koncepce p.ar" . návštěvnickou veřejností", jak nejlépe prezentovat hodnotY chraněné

Úajinné oblasti (CHKO) Český kras. Výsledný koncept náwhů a možného dalšího řeŠení byl
,u"tl^ účastníkům v digitrální podobě, předseda SO RDB tento materiál poskytrrul vŠem

starostům SO RDB.
_ smlouql o posk5rtnutí dota§€ v roce 2017 Městu Dobřichovice na "KrálovskýPrŮvod",
a §polku_"Svalí Ludmila l100" dle zžk_.ě.250/2000sb § 10a na základě Usnesení Č.6) rozpoČet

na iok 20t7 zveřejného zasedání č.5 Shromáždění starostů SO RDB dte 20.12.2016 budou

uzavřeny v měsíci břemu a po podpisu uveřejněny na webových strárrkáCh SO RDB v

,,Registru smluť'.
- púnovaná schůzka předsedy svazku § Ing. Věslavem Michalíkerrr, radním Po oblast

hospodrářského-a regiónálního .o^oJ" Sředočeského kraje buďe 27-3- na KÚ
Středočeského kraje Ža úěelern dohody další spolupráce se SO RDB, připadné jeho

účasti na příštím §hromáždění starostů SO RDB. Se závěry schŮzky budou starostové

sezniimeni.

5lRůzné

předseda So RDB jako kontaktrrí osoba ve SOD ,,Plán odpadového hospodářství pro SO

RDB pro období 20i7-2o2l* (poř{) informoval o průběhu prací s návrhem pracovní schŮzky

za ú€as1; starostů nebo pověřených zástupců k projednání náwhu POH. SchŮzka bYla
nawženana Mú Ře.mice, termín bude upřesněn po dohodě s vy,hotovitelem poH a oznámen

s předstihem příslušným starostum SO RDB.

6| Disluze:

Diskuze proběhlv u jednotlirlých témat.

7l Zdvěr

v 16:45 hodin.



usnesení zveřeiného zasedúní shromáždění starostů svazku obcí - Region

Dolní Berounka konaného dne 76.3.2017 ve Wenorech

S hr om ážd ění star o stů s chv al uj e

Usneseni č. 1)

Usnesení č. 2)

Usnesení č, 3)

Usnesení č, 4)

Zapsal:

ověřovateté:

Shromáždárí starostu Svazku obcí - Region Dolní Berounka schvaluje
jako ověřovatele zápisu z dnešního Shromaždění starosfu Mgr. Filipa
Kořinka a Ing. Zdeňka Seidlera, a jako zapisovatele dnešního zápisu
vladimira kabáta.
Shromáždění starostů Svazku obcí Region - Dolní Berounka schvaluje
zápis z minulóho Shromáždění starosťu konaného dne20.12.2016,
Shromážděni starostu Svazku obcí - Region Dolní Berounka schvaluje
program dnešního Shromáždění starostťr §e navrženou změnou
nawženou předsedaj ícím.
Shromáždění starostu Svazku obcí - Region Dolní Berounka schvaluje
návrh společného stanoviska SO RDB k záměru zrušení nájezďtl na D4
v Jílovišti.

předseda svazku
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Ředitelství silnic a dálnic praha
Na Pankráci 54§/56,
í40 00 Praha - Nusle

Ve Všenorech dne 16. 3.2017

Vážení,

v návaznosti na informace, které jsme obdželi od jednoho ze členŮ Svazku obcí MníŠeckého

regionu, týkajícíse Vámi plánovaných změn na komunikaci D4 v Úseku 8,7 - 10,0, se na Vás

obracíme s následujícím společným stanoviskem Svazku obcí - Regionu Dolní Berounka,

ktelý sdružuje 11 členských obcí.

považujeme za nepřijatelné, aby došlo ke zrušení nájezdové větve křiŽovatkY směr Praha.

Znamenalo by to zhoršení dopravní obslužnosti obcí našeho svazku, Zároveň bY doŠlo

k extenzivnímu nárůstu všech druhů dopravy, včetně tranzitnÍ, uvnitř intravilánu obce

Jíloviště, Uvažované změny by znamenaly zásadní zhorŠení kvalitY Života nejen v obci

Jíloviště, které se týkajíbezprostředně, ale i obcí našeho regionu,

Nesouhlasíme současně s tím, jakým způsobem je, resp. není projednávána tato změna,

která by měla pro obce našeho svazku negativní důsledky. O celé věci se obce dozvídají

v podstatě náhodou, nebylijsme na tuto možnost změn předem upozorněni, anijsme neměli

možnost k předmětné věci vydat svá stanoviska a relevantní argumenty.

Vyzýváme Vás k okamžitému zastavení plánovacích i připravných prací k tomuto záměru a

k bezodkladnému svolání jednání za účasti všech dotČených stran vČetně Svazku obcí -

Regionu Dolní Berounka,

Děkujeme a očekáváme Vaši brzkou odpověď.

S pozdravem,



Mgr, Filip Koříne_k
stárosta' města černošice
(obec s rozšíř. působností- o. Praha-
západ)

lng. Zdeněk
starosta obce

lng, Petr Hampl
starosta města Do

Markéta simanová
starostka obce zadní Třebaň

lng. Vnislav Konvalinka
starosta obce Hlásná Třebaň

starosta městysu Karlštej n

Svatava Biskupová
starostka obce srbsko

6efs
,m
Rffi

ler

fu1,,._,w§
\P29po5*P'

lng. Martin Hrdlička
starosta obce Tetín rffi;

l

ťr-'
lng. Marie Sommerová
starostka obce karlík

kontaktní adresa:

Vladimír Kabát, Svazek obcí RDB, Méstys Karlštejn, Karlštejn 185,

kabat.vladimir@seznam.cz
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